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Referat af bestyrelsesmøde den 5. november 2001 hos Anders. 
 
Fraværende: Arnold (afbud) 
 
Da Arnold havde meldt afbud var der ikke på forhånd udfærdiget en dagsorden. 
Bestyrelsen blev derfor enige om at behandle følgende dagsorden: 
 

1. Sidste mødereferat 
2. Vinter 2001/2002 
3. Grønne områder 2002 
4. Kloaker 
5. Julefrokost 
6. Eventuelt 

 
 
Ad. 1 Sidste mødereferat 
Der var ingen kommentarer til sidste mødereferat. 
 
 
Ad. 2 Vinter 2001/2002 
Anders orienterede om samtale med Arnold, som på foreningens vegne har indgået 
aftale med Martin Andersen, Solbjerg, om grusning/snerydning i den kommende 
vinter. Det stod ikke bestyrelsen helt klart om aftalen indeholder både snerydning og 
grusning, hvorfor der var enighed om at vi på næste bestyrelsesmøde gennemgår 
kontrakten nærmere. 
 
 
Ad. 3 Grønne områder 2002 
Anders og Arnold har aftalt at det videre arbejde med udbudsmateriale/entreprenører 
venter til efter nytår. Dette blev taget til efterretning af bestyrelsen. 
 
 
Ad. 4 Kloaker 
Lone har talt med Luther omkring tidspunkt for den sidste sugning af kloakkerne, da 
det ikke er lykkedes at finde et bilag herom i regnskaberne. Ifølge Luther er det ca. 4 
år siden der sidst er blevet foretaget en sugning. 
Bestyrelsen blev enige om at vente til foråret 2002 med at få foretaget en sugning af 
kloakkerne. Kun for det tilfælde at der i løbet af vinteren opstår problemer med 
afledning af vand bliver slamsugeren tilkaldt. 
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Ad. 5 Julefrokost 
Arnold har desværre meldt afbud til julefrokosten den 24.11.01 hos Anders. Han sørger 
dog for at kontakte Luther for at invitere ham med. 
Det blev aftalt, at Anders bestiller en-med-det-hele-anretning hos den lokale Glade 
Slagter, og sørger for et til lejligheden moderat kvantum gærede drikkevarer. 
Det blev endvidere aftalt at vi mødes kl. 18.00. 
 
 
Ad. 6 Eventuelt 
Snakken faldt på ødelagte kantsten i rundkørslen på grund af lastbil-kørsel til nybyggeriet. 
Det blev aftalt, at da byggeriet stadig pågår – og et nyt snart skal begynde – afventer vi og 
ser tiden an, da vejen stadig tilhører Århus Kommune. Bent tilbød at tage nogle billeder 
som eventuel dokumentation. 
 
Vi har endnu vores område-vandring til gode, hvor vi skal efterse bomme mv. Der er stadig 
nogle bomme som ikke opfylder deres funktion fuldt ud. 
 
 
 
Ole Christensen 
referent 


